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Protokół Nr XVII/2020 

z XVII sesji Rady Gminy Krzemieniewo 

z dnia 29 czerwca 2020 roku 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Obrady XVII sesji Rady Gminy w Krzemieniewie odbyły się 29 czerwca 2020 r.  

o godzinie 1400 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Krzemieniewo. 

Otwarcia obrad dokonał Pan Mirosław Krysztofiak Przewodniczący Rady Gminy Krzemieniewo, który 

serdecznie powitał obecnych radnych, oraz zaproszonych gości:  

Pana Radosława Sobeckiego- Wójta Gminy Krzemieniewo, Panią Joannę Nowacką – Zastępcę Wójta 

Gminy Krzemieniewo, Panią Dorotę Andrzejewską- Skarbnika Gminy . (lista obecności stanowi zał. 

nr 1 do niniejszego protokołu) 

Następnie Przewodniczący przypomniał o obowiązujących przepisach RODO oraz o tym,  

że sesje są nagrywane a ich transmisja dostępna jest w Biuletynie Informacji Publicznej  

na stronie urzędu gminy. Przypomniał o konieczności używania mikrofonów. 

Przewodniczący - Mirosław Krysztofiak na podstawie listy obecności poinformował,  

że na ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 15radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, powitanie wszystkich zgromadzonych. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie Wójta  z pracy w okresie międzysesyjnym.  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Raport o stanie Gminy Krzemieniewo za rok 2019. 

5.1. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Krzemieniewo za rok 2019 przez Wójta 

5.2. Debata nad raportem o stanie Gminy Krzemieniewo za rok 2019. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Krzemieniewo z tytułu 

rozpatrzenia  raportu o stanie gminy. (druk nr 130) 
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7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Wójta Gminy Krzemieniewo wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 2019 i informacją o stanie 

mienia komunalnego. 

7.1. Przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2019, sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 2019 i informacji o stanie mienia 

komunalnego. 

7.2. Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo  

za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia jednostki. 

7.3. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 2019. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu gminy za rok 2019 (druk nr 131) 

9. Udzielenie Wójtowi Gminy Krzemieniewo absolutorium. 

9.1. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krzemieniewo  

w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzemieniewo z tytułu wykonania budżetu za 2019 

rok. 

9.2. Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby w Poznaniu  

w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krzemieniewo w sprawie absolutorium 

dla Wójta Gminy Krzemieniewo z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

9.3. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krzemieniewo z 

tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2019 (druk nr 132) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Krzemieniewo na rok 2020  

(druk nr 133) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Krzemieniewo 

na lata 2020-2025. (druk nr 134) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na odpłatne nabycie na rzecz gminy 

Krzemieniewo nieruchomości w obrębie Brylewo (druk nr 135) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na okres powyżej 3 lat. (druk nr 136) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 

Krzemieniewo stanowiących własność Gminy Krzemieniewo. (druk nr 137) 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w obrębie Oporówko, Mierzejewo i Górzno stanowiących własność Gminy Krzemieniewo. 

(druk nr 138) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej  

na dofinansowanie przedsięwzięć polegających na budowie przydomowych oczyszczalni 

ścieków. (druk nr 139) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Krzemieniewo na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, nie stanowiących własności gminy. (druk nr 140) 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt i maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Krzemieniewo. (druk nr 

141) 

19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

20. Wolne wnioski i komunikaty. 

21. Zakończenie.                                         

Ad.5. Raport o stanie Gminy Krzemieniewo za rok 2019. 

5.1. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Krzemieniewo za rok 2019 przez Wójta 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o zabranie głosu. 

Wójt na wstępie zaznaczył, że ów raport został przygotowany po raz drugi. Przedstawił  

po krótce informacje, z których raport się składa i w jakim celu się go tworzy. Następnie dodał,  

że w roku 2019 udało się rozliczyć finansowo jedno z największych inwestycji w historii gminy, którą 

była budowa oczyszczalni oraz budowa sieci kanalizacji sanitarnej w sześciu miejscowościach. Kolejno 

wspomniał, że na ternie gminy prowadzono również inne, ważne inwestycje. Do takich inwestycji 

zaliczył: termomodernizację budynków szkół, modernizację oświetlenia ulicznego. Poczyniono również 

działania w związku ze zmianą miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Wójt odniósł się 

również do sytuacji finansowej roku 2019, która to jest częścią raportu. Z zadowoleniem wspomniał,  

że w roku 2019 gminie udało się spłacić część pożyczki, tj. 7 milionów złotych, którą gmina zaciągnęła 

w WFOŚ i GW w Poznaniu, co świadczy o dobrym gospodarowaniu finansami. Wójt wyraził pozytywną 

opinię o roku 2019 twierdząc, że był to rok bardzo owocny, bowiem udało się zrealizować wiele 

inwestycji. 

Raport o stanie Gminy Krzemieniewo za rok 2019 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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 5.2. Debata nad raportem o stanie Gminy Krzemieniewo za rok 2019. 

Ze względu na brak wniosków ze strony mieszkańców, Przewodniczący Rady Gminy  udzielił głosu 

radnym zachęcając do dyskusji, co otworzyło możliwość debaty nad raportem. Przypomniał również,  

o tym iż raport został przesłany radnym na skrzynki poczty elektronicznej oraz jest on dostępny w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy.  

Jako pierwszy głos zabrał Rady Tomasz Adamczak, który to zapytał Wójta kiedy, zostanie podniesiona 

stawka za opłatę za ścieki. 

Wójt odpowiedział, że wzrost stawki za ścieki nastąpi, po zatwierdzeniu taryfy przez Wody Polskie. 

Procedura jest w toku, jednakże ze względu na panującą sytuację, akceptacja ze strony Wód Polskich, 

może ulec wydłużeniu. Wójt zakłada, że nastąpi to jeszcze w roku obecnym. Zaznaczył, że propozycja 

ze strony Urzędu została złożona na podstawie przeprowadzonych kalkulacji. Stawka 5,22 zł, któóra 

obowiązywała, zwiększy się do kwoty 5,77 zł netto w pierwszym roku, w drugim roku stawka netto 

wyniesie 6 złotych a w roku trzecim wyniesie 6,25 złotych netto. 

Kolejno głos zabrał Radny Piotr Majchrzak, w związku ze współpracą z innymi społecznościami 

samorządowymi, zapytał czy Gmina planuje wykupić więcej akcji. 

Wójt odpowiedział, że w każdym roku zwiększa się udziały w Samorządowym Funduszu Poręczeń 

Kredytowych w Gostyniu, jednakże jest to uzależnione od sytuacji finansowej gminy. Wójt wyraził 

opinię, że jeżeli sytuacja finansowa gminy pozwoli na zakup większej ilości udziałów w w/w funduszu 

to zostanie to uczynione. Nie planuje się natomiast zwiększania udziałów w innych funduszach. 

Radny Piotr Majchrzak dodał, że dzięki dobrej współpracy radnych z władzami gminy,  

nie ma zbyt wielu pytań do raportu, bowiem wszelkie kwestie poruszane są na posiedzeniach 

poszczególnych komisji, w których uczestniczą Wójt, Zastępca, Sekretarz czy Skarbnik Gminy, którzy 

to wyczerpująco odpowiadają na pytania i wątpliwości radnych. Raport przez radnych został oceniony 

pozytywnie. 

Na tym debata nad raportem o stanie gminy Krzemieniewo zakończyła się. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Krzemieniewo z 

tytułu rozpatrzenia  raportu o stanie gminy. (druk nr 130) 

Przewodniczący po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy przeszedł do odczytania projektu 

uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Krzemieniewo  

z tytułu rozpatrzenia  raportu o stanie gminy. Z treści wynikało, że po rozpatrzeniu raportu o stanie 

gminy Krzemieniewo za rok 2019 oraz zakończeniu debaty nad raportem, udziela się wotum zaufania 

Wójtowi Gminy Krzemieniewo. 
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Ponieważ uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/130/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Krzemieniewo z tytułu rozpatrzenia  

raportu o stanie gminy została jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady pogratulował Wójtowi oraz wszystkim pracownikom urzędu, którzy przyczynili 

się do sukcesu Wójta. 

Ad.7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Wójta Gminy Krzemieniewo wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 2019 i informacją o stanie 

mienia komunalnego. 

7.1. Przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2019, sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 2019 i informacji o stanie mienia 

komunalnego. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Skarbnik. 

Pani Skarbnik przedstawiła krótką prezentację, która dotyczyła wykonania budżetu Gminy 

Krzemieniewo w roku 2019. Prezentacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

Rozpoczęła od podania dochodów i wydatków Gminy oraz ich procentowego wykonania. Dodała, że 

dochody zostały należycie dopilnowane by dochody budżetowe wpłynęły w takich wysokościach w 

jakich powinny trafić do budżetu. W kwestii wydatków nadmieniła, że ich niższy poziom jest wynikiem 

spłaty zaciągniętej pożyczki przez Gminę. Kolejno szczegółowo omówiła dochody według źródeł 

wskazując na ich kwotę oraz pochodzenie. Jednocześnie zaznaczyła, że rok 2019 był rokiem 

szczególnym, gdyż  największą pozycją w dochodach stanowiły dotacje unijne. Po omówieniu 

dochodów, Pani Skarbnik przeszła do szczegółowego, tj podała kwoty obejmujące dany dział oraz na 

co są przeznaczane, mówienia najważniejszych wydatków w roku 2019, w których to oświata stanowi 

najwyższy wydatek bowiem stanowi 36% całości, następnie rodzina 30%, inne 15, administracja 7%, 

rolnictwo 6% i gospodarka komunalna 6%. 

Pani Skarbnik również omówiła inwestycje roku 2019 na które wydano łącznie 2.922.306,90 zł.  

Pani Skarbnik podała nazwy inwestycji oraz ich koszt. Kolejno dodała, że w ramach wydatków 

bieżących podejmowano szereg działań ze szczególnym naciskiem na poprawę oświetlenia ulicznego. 

Przedstawiła nazwy zadań oraz ich koszt. Dodatkowo udzielono dotacji dla parafii w Pawłowicach na 

remont elewacji kościoła a także przekazano 90 tysięcy złotych do Powiatu na remont drogi. 
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Pani Skarbnik omówiła również kwestie zadłużenia Gminy, gdzie na dzień 1 stycznia 2019 roku dług 

wyniósł ponad 14 mln złotych, w trakcie roku spłacono pożyczkę w wysokości 7 mln złotych oraz 

odsetki w wysokości ponad 360 tysięcy złotych. Na dzień 31 grudnia 2019 roku Gmina posiadała 

zadłużenie w wysokości ponad 7,7 mln złotych. Pani Skarbnik podsumowała rok 2019 jako rok dobry, 

bowiem Gminie udało się wygospodarować kwotę w wysokości ponad 9 mln złotych, na którą to złożyły 

się wolne środki – ponad 7 ,7 mln oraz nadwyżka budżetu – ponad 1,5 mln złotych. 

Pani Skarbnik przypomniała, iż należy jeszcze rozpatrzyć i przeanalizować informację o stanie mienia 

komunalnego, która to została wcześniej omówiona podczas posiedzeń komisji oraz została zawarta w 

sprawozdaniu opisowym z wykonania budżetu, dzięki czemu radni mieli okazję się zapoznać. 

Informacja o stanie mienia przedstawia przysługujące gminie prawa własności, ograniczone prawa 

rzeczowe, inne prawa rzeczowe, podjęte uchwały które to wskazują mienie przeznaczone do sprzedaży, 

zawarte są również udziały, które Gmina posiada w innych podmiotach oraz podana jest kwota 

zadłużenia, gdyż ta istotna jest dla budżetu Gminy. 

Po omówieniu informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Krzemieniewo za rok 2019, której 

szczegółowy opis stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu, Pani Skarbik nadmieniła,  

iż obowiązkiem jest również rozpatrzenie sprawozdań finansowych. Zaznaczyła, że sprawozdania 

finansowe były przedmiotem posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które zostały omówione szczegółowo. 

Dla przypomnienia dodała, że rachunek zysków i strat prezentuje strumienie przepływów i kosztów oraz 

zysków i strat nadzwyczajnych. Zestawienie zmian w funduszu jednostki jako drugi bilans, stanowi 

przedstawienie informacji o zaistniałych zmianach w poszczególnych składnikach kapitału własnego  

w roku bieżącym oraz w roku poprzednim. Obrazuje ono również osiągnięte przez jednostkę koszty 

oraz osiągnięte przychody, które mają bezpośredni wpływ na wynik finansowy. Ostatni bilans to bilans 

z wykonania budżetu jednostek i bilans z wykonania budżetu gminy. Wspomniane wcześniej 

dokumenty muszą być spójne i tak właśnie zostały przedłożone Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Poznaniu.  

Ponieważ pytań i uwag nie wniesiono Pani Skarbnik przeszła do odczytania opinii Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Krzemieniewo za rok 2019 wraz z informacją i stanie mienia jednostki. 

7.2. Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo  

za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia jednostki. 

Pani Skarbnik odczytała Uchwałę Nr SO-0954/48/12/Ln/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu dnia 27 kwietnia 2020 roku sprawie sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Krzemieniewo za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia jednostki, która to wydała opinię 

pozytywną. Uchwała ta stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Po odczytaniu opinii RIO Przewodniczący Rady podziękował Pani Skarbnik za przedstawienie 

wszystkich niezbędnych dokumentów tj. sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 2019, informacji o stanie mienia komunalnego oraz 

za ich omówienie. 

Kolejno Przewodniczący Rady zaprosił radnych do wzięcia udziału w dyskusji nad sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 2019. 

7.3. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 2019. 

Jako pierwszy głos zabrał Radny Piotr Majchrzak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, który  

to zaznaczył, że Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia, na których to szczegółowo omówione 

zostało sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 2019, które Komisja rewizyjna 

zaopiniowała pozytywnie. Podczas obu posiedzeń padło wiele pytań odnośnie omawianego 

dokumentu. Komisja rewizyjna zwróciła swoją uwagę na niski poziom wykonania wydatków. Pani 

Skarbnik udzieliła wyczerpującej odpowiedzi, jednakże Radny poprosił Panią Skarbnik o ponowne 

przybliżenie tej kwestii. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że jest to wynik wpływu kwoty rzędu 13 mln złotych do budżetu z tytułu 

dotacji, w miesiącu październiku. Wyjaśniła również kwestie techniczne które wiążą się z otrzymaniem 

takiej sumy, Następnie dodała, że okres na wykorzystanie tych środków był za krótki.  

Radny Piotr Majchrzak zaznaczył, że wydatki bieżące były niższe o 4 mln złotych od dochodów 

bieżących. Zapytał jak to wygląda w stosunku do lat ubiegłych. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że ustawa o finansach publicznych stanowi, że Gmina nie może 

uchwalić budżetu, w którym dochody bieżące budżetu są niższe niż wydatki bieżące budżetu. 

Kolejno głos zabrał Radny Michał Michalski – Przewodniczący Komisji Kultury Oświaty  

i Pomocy Społecznej zaznaczył, że 27 kwietnia wraz Komisją Rewizyjną obradowali w sprawie 

wykonania budżetu i wieloletniej prognozy finansowej Gminy. Podczas posiedzenia członkowie obu 

Komisji nie wnieśli uwag co do wykonania budżetu i wyrazili opinię pozytywną. Podkreślił również,  

że podczas obrad Pani Skarbnik oraz Wójt udzielali wyczerpujących odpowiedzi na zadawane pytania. 

Radny powiedział, że podczas posiedzenia padło wiele pytań dotyczących budowy kanalizacji oraz 

inwestycji w ogóle czy inwestycji dotyczącej wykonywania przyłączy, wykonania przyłączy  

do grillowiska w Bojanicach. W związku z powyższym poprosił o ponowne wyjaśnienia. 

Wójt zabrał głos w tej sprawie. Poinformował radnych, iż Gmina jest w stałym kontakcie  

z Zakładem Usług Wodnych we Wschowie. Zakład zobowiązał się do wykonania przyłączy, jednakże 

należy przygotować odpowiednią dokumentację, w związku z czym inwestycja  
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ta odkłada się w czasie. Wójt nadmienił, iż został zapewniony, że realizacja tej inwestycji zakończy się 

jeszcze w tym roku. 

Swój głos zabrał również Leszek Kruk – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rozwoju  

i Gospodarki. Powiedział, że 24 kwietnia komisja również odbyła swoje posiedzenie podczas którego 

zostało omówione i przeanalizowane sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 

2019. Na posiedzeniu Komisja również wydała opinię pozytywną o wykonaniu budżetu.   

Radny Michał Michalski zauważył, iż warto podkreślić, że Gminie udało się przekroczyć dochody 

budżetu w kwocie rzędu 50 mln złotych. 

Ponieważ uwag i pytań nie wniesiono Przewodniczący Rady zakończył dyskusję nad sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 2019.  

Przewodniczący Rady przeszedł do następnego punktu posiedzenia. 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za rok 2019. (druk nr 131)  

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o odczytanie projektu uchwały. 

Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za rok 2019, z treści której wynika, że po rozpatrzeniu, 

zatwierdza się sprawozdanie finansowe Gminy Krzemieniewo wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za rok 2019. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/131/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za rok 2019, została jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad. 9. Udzielenie Wójtowi Gminy Krzemieniewo absolutorium. 

9.1. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krzemieniewo  

w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzemieniewo z tytułu wykonania budżetu za 

2019 rok. 
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Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Piotrowi Majchrzakowi – Przewodniczącemu Komisji 

Rewizyjnej. 

Radny Piotr Majchrzak poinformował, że wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla 

Wójta Gminy Krzemieniewo z tytułu wykonania budżetu za rok 2019 został sporządzony, a następnie 

przekazany Radzie Gminy Krzemieniewo. Następnie wniosek ten przesłany został do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu w dniu 22 maja 2020 r. z rąk Mirosława Krysztofiaka – Przewodniczącego 

Rady Gminy Krzemieniewo. Następnie odczytano treść wniosku oraz przedstawiona opinia Komisji 

Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna wydała opinię pozytywną dla wykonania budżetu Gminy 

Krzemieniewo za rok 2019, w związku z czym, jednogłośnie wnioskowano o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Krzemieniewo. Radny przypomniał, że treść wniosku wraz z opinią została 

przygotowana w oparciu o szereg niezbędnych dokumentów, które zostały przeanalizowane  

i omówione podczas posiedzeń dotyczących omówienia wykonania budżetu gminy Krzemieniewo za 

rok 2019. (dokumenty, o których mowa, można wyczytać z wniosku Komisji Rewizyjnej). 

Wniosek o którym mowa stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia i poprosił  

Piotra Majchrzaka – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o Przedstawienie opinii Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby w Poznaniu w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Krzemieniewo w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzemieniewo z tytułu wykonania budżetu  

za 2019 rok. 

9.2. Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby w Poznaniu  

w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krzemieniewo w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Krzemieniewo z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

Piotr Majchrzak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Uchwałę Nr  

SO-0955/35/12/Ln/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia  

8 czerwca 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Krzemieniewo w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzemieniewo z tytułu wykonania budżetu za 

2019 rok. Skład Orzekający RIO w Poznaniu wyraził opinię, że wniosek Komisji Rewizyjnej został 

podjęty i uzasadniony zgodnie z wymogami prawa.  

Radny Piotr Majchrzak wyraził zdanie, że opinia RIO, która nie wniosła zastrzeżeń co do wniosku 

bardzo cieszy wszystkich członków Komisji Rewizyjnej. Dodał na koniec,  

że omówiona opinia również została przekazana wszystkim radnym do zapoznania się z jej treścią. 

Uchwała Nr SO-0955/35/12/Ln/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 8 czerwca 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
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Rady Gminy Krzemieniewo w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzemieniewo z tytułu 

wykonania budżetu za 2019 rok. stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Ponieważ uwag i pytań nie wniesiono, Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do następnego punktu 

posiedzenia. 

9.3. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krzemieniewo 

z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2019 (druk nr 132) 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o odczytanie projektu uchwały. 

Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Krzemieniewo z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2019, z której treści wynika, że po 

rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budżetu gminy w roku 2019, udziela się absolutorium 

Wójtowi Gminy Krzemieniewo. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/132/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krzemieniewo z tytułu wykonania budżetu 

gminy za rok 2019 została jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Po przeprowadzonym głosowaniu i uzyskaniu przez Wójta Gminy Krzemieniewo absolutorium, 

Przewodniczący Rady Gminy Krzemieniewo w imieniu swoim i wszystkich radnych złożył Wójtowi 

gratulacje w związku z uzyskaniem absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Krzemieniewo za 

rok 2019. Podziękował również za ogrom pracy i trud włożony w rzetelne realizowanie przedsięwzięć 

gminy. 

Wójt podziękował za udzielone wotum zaufania oraz udzielenie absolutorium. Wyraził również zdanie, 

że rok 2019 był dobrym rokiem dla gminy i jej mieszkańców. Zaznaczył również, że odniesiony sukces 

jest zasługą mieszkańców, sołtysów, radnych i pracowników Urzędu. Jednocześnie podziękował Pani 

Skarbnik za troskę oraz rzetelne wykonywanie budżetu. Podziękował również Pani Joannie Nowackiej 

za zaangażowanie w jej prace. Następnie złożył podziękowania Katarzynie Spychaj- Sekretarzowi 

Gminy i Pani Longinie Szulc – byłej Sekretarz Gminy. Podziękował również mieszkańcom Gminy. 

Zaznaczył, iż otrzymane absolutorium jest motywacją do jeszcze lepszej pracy dla dobra Gminy. 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodniczący przywitał ponownie wszystkich zgromadzonych i przeszedł do następnego 

punktu posiedzenia. 
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Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Krzemieniewo na 

rok 2020 (druk nr 133). 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Skarbnik rozpoczęła od podania i omówienia kwoty ogólnej zwiększenia planowanych 

dochodów budżetu gminy, podając ich nazwę i wysokość. Następnie omówiła planowane 

wydatki budżetu gminy, podając ich nazwę i wysokość. Uzasadnienie do uchwały  

Nr XVII/133/2020 z dnia 29 czerwca 2020 r. stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Ponieważ pytań i uwag nie wniesiono, Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o odczytanie 

projektu uchwały. 

Projekt uchwały został odczytany. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/133/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Krzemieniewo została jednogłośnie przyjęta 

i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Krzemieniewo na lata 2020-2025. (druk nr 134) 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o zabranie głosu. 

Pani Skarbnik rozpoczęła od przedstawienia załącznika nr 1 do w.w projektu uchwały,  

tj. załącznik pokazujący przepływy finansowe. W ów załączniku dokonuje się dwóch zmian, 

które zatwierdzają wydatki Wójta zgodne z zarządzeniem z dnia 25 maja 2020 r oraz zmian 

dokonanych w budżecie gminy. Kolejno omówiła załącznik nr 2 do projektu uchwały,  

w którym to najważniejszy punkt stanowi dodanie nowego, wieloletniego przedsięwzięcia 

związanego ze żłobkiem na terenie Gminy. Nakłady na to zadanie zaplanowane są na lata  

2020-2022. Otrzymano na zadanie dofinansowanie unijne, które zagwarantowane jest 

podpisaną umową. Omówiono również kwestie techniczne zapisu wydatków, które zostaną 

poniesione. Dodatkowo dokonuje się zmian w pozycji limitu zobowiązań.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania co do omówionego projektu uchwały. 
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Ponieważ pytań i uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/134/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Krzemieniewo na lata  

2020-2025  została jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Ad. 12. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz gminy 

Krzemieniewo nieruchomości w obrębie Brylewo. (druk nr 135) 

Przewodniczący poprosił Panią Joannę Nowacką – Zastępcę Wójta o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Pani Joanna zaznaczyła, że projekt uchwały został wcześniej szczegółowo omówiony podczas 

poszczególnych posiedzeń komisji. Dodała, że planuje się budowę grillowiska na potrzeby 

lokalnej użyteczności. Wymieniła również wszystkie kwestie techniczne dotyczące zakupu 

nieruchomości. W związku z powyższym koniecznym zatem jest nabycie nieruchomości 

przedstawionych w projekcie uchwały. 

Radni zadali pytania. 

Radny Michał Michalski zapytał o koszt nabycia tych gruntów. 

Pani Joanna odpowiedziała, że zaplanowane w budżecie na ten cel jest 30 tys. zł..  

Radny Marcin Kmieć zapytał czy działkę należy uzbroić. 

Pani Joanna odpowiedziała, że należy podłączyć media. 

W związku z dalszym brakiem pytań Pani Joanna odczytała projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu uchwały, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/135/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz gminy Krzemieniewo 
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nieruchomości w obrębie Brylewo  została jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 14 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości na okres powyżej 3 lat. (druk nr 136) 

Przewodniczący poprosił Panią Joannę Nowacką – Zastępcę Wójta o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Pani Joanna zaznaczyła, że projekt uchwały został wcześniej szczegółowo omówiony podczas 

poszczególnych posiedzeń komisji. Jednocześnie podała lokalizację nieruchomości, oraz 

powód dla którego podjęcie uchwały w tej kwestii jest zasadne. 

Radni zadali pytania. 

Radny Tomasz Adamczak czy Gmina przedstawiła ofertę sprzedaży omawianego gruntu lub 

czy firma DEBON wyraziła chęć kupna tego terenu. 

Pani Joanna odpowiedziała, że wniosek firmy dotyczył dzierżawy. 

Wójt dodał, że warto mieć grunty na własność, w związku z czym wysunął wniosek, że 

sprzedaż gruntu jest kwestią dyskusyjną. 

W związku z dalszym brakiem pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/136/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na 

okres powyżej 3 lat,  została jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w 

obrębie Krzemieniewo stanowiących własność Gminy Krzemieniewo. (druk nr 137)  

Przewodniczący poprosił Panią Joannę Nowacką – Zastępcę Wójta o przedstawienie projektu 

uchwały. 



 
 

14 
 

Pani Joanna wyjaśniła, że zainteresowanie opisanymi działkami było duże, w związku z czym 

zasadnym jest podjęcie tej uchwały. Dodatkowo wskazała na położenie działek. Kolejno 

wyjaśniła, że są to niewielkie „kliny”, które chcą nabyć osoby z sąsiednich działek. 

Radny Piotr Majchrzak zapytał o tryb sprzedaży działek. 

Pani Joanna odpowiedziała, że sprzedaż działek nastąpi w trybie przetargu nieograniczonego. 

Radny Michał Michalski zapytał czy działki są uzbrojone. 

Pani Joanna odpowiedziała, że jest możliwość podpięcia mediów, które znajdują się w bliskim 

sąsiedztwie. 

W związku z dalszym brakiem pytań Pani Joanna odczytała projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu uchwały, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/137/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie Krzemieniewo 

stanowiących własność Gminy Krzemieniewo,  została jednogłośnie przyjęta i stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonych w obrębie Oporówko, Mierzejewo i Górzno stanowiących własność gminy 

Krzemieniewo. (druk nr 138) 

Przewodniczący poprosił Panią Joannę Nowacką – Zastępcę Wójta o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Pani Joanna wyjaśniła, że działki podane w projekcie uchwały stanowią własność gminy 

Krzemieniewo wskazując również na ich położenie. Dodała, że są to działki, na których 

dokonano podziału geodezyjnego i zostały wydzielone działki budowlane. Działki opisane  

w projekcie uchwały znajdują się w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego. 

Dodatkowo jest duże zainteresowanie nabyciem tych działek. W związku z zainteresowaniem 

nabycia działek stosownym jest podjęcie uchwały. 

Radny Michał Michalski zapytał, czy działki są uzbrojone, bowiem wpływa to na ich wartość. 
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Pani Joanna odpowiedziała, że jest możliwość podłączenia. 

Radny Michał Michalski dodał, że przyłączenie do kanalizacji leży po stronie gminy i nie jest 

ona uwzględniona w cenie sprzedaży. 

Pani Joanna odpowiedziała, że po podjęciu przez radnych projektu uchwały, Urząd będzie 

mógł wystąpić do rzeczoznawcy w celu wyceny. 

Radny Michał Michalski podsumował, że przed ogłoszeniem przetargu są plany by działki 

uzbroić. 

Pani Joanna odpowiedziała, że tak. 

Radny Tomasz Adamczak dodał pytająco, że działki na chwile obecną nie są uzbrojone. 

Pani Joanna odpowiedziała, że tak.  

Wójt nadmienił, że jest w planach przygotowanie kompleksowo działek na sprzedaż, jednakże 

jest to procedura długofalowa. Gmina chce wydzielić działki i uzbroić, je by stanowiły 

„atrakcyjną” ofertę.( między innymi działki w Pawłowicach) 

Radny Michał Michalski wyraził aprobatę dla pomysłu z uzbrajaniem działek. Wyraził 

również opinię, że warto by przełożyć sprzedaż działek na ostatni kwartał roku. 

Wójt odpowiedział, że w takim przypadku nie wykona się dochodów budżetu, które zostały 

zaplanowane. Dodatkowo Wójt dodał, że Gmina nie ma zaplanowanych wydatków na zadanie 

związane z uzbrojeniem działek. 

Radny Michał Michalski podtrzymał swoją opinię, podając jako argument uzyskanie lepszego 

efektu ekonomicznego dla Gminy. 

Wójt nadmienił, że Pani Skarbnik będzie zabiegać o to by zaplanowane dochody zostały 

wykonane tak jak zaplanowano. Dodatkowo podkreślił, że rozmawia się o kwocie rzędu 300 

tys. zł.. 

W związku z dalszym brakiem pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/138/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w obrębie Oporówko, 
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Mierzejewo i Górzno stanowiących własność Gminy Krzemieniewo,  została jednogłośnie 

przyjęta i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielenia i rozliczania dotacji celowej na 

dofinansowanie przedsięwzięć polegających na budowie przydomowych oczyszczalni 

ścieków. (druk nr 139) 

Przewodniczący poprosił Panią Joannę Nowacką – Zastępcę Wójta o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Pani Joanna powiedziała, że projekt uchwały został również szczegółowo omówiony podczas 

posiedzeń poszczególnych komisji. Projekt ten ma za zadanie określić kryteria wyboru 

inwestycji do dofinansowania oraz tryb postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu 

jej rozliczania. 

Radny Michał Michalski potwierdził, że projekt ten został omówiony podczas posiedzenia. 

W związku z brakiem pytań Pani Joanna odczytała projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu uchwały, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/139/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na dofinansowanie przedsięwzięć 

polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków, została jednogłośnie 

przyjęta i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy 

Krzemieniewo na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących własności gminy.  

(druk nr 140) 

Przewodniczący oddał głos Pani Joannie. 

Pani Joanna wyjaśniła, że każdego roku gmina udziela dotacji na w/w zadania zgodnie  

z wnioskiem od proboszcza. W tym roku proboszcz parafii pw. Najświętszego Serca Jezusa  

w Drobninie wystąpił z wnioskiem o przyznanie dotacji ma prace konserwatorskie  

i restauratorskie, w ramach których zostanie wykonany remont elewacji kościoła. 
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Pani Joanna odczytała projekt uchwały. 

Radny Krystian Dutkiewicz zapytał, czy władze Gminy wiedzą, czy proboszcz występował  

z wnioskiem do innych gmin. 

Wójt odpowiedział, że taka informacja nie wpłynęła do Urzędu. Dodał, że od dwóch lat  

w budżecie gminy zarezerwowane jest 10 tys. zł na tego typu cele. 

W związku z dalszym brakiem pytań Pani Joanna odczytała projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu uchwały, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/140/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Krzemieniewo na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków, nie stanowiących własności gminy, została jednogłośnie przyjęta  

i stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt i maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę 

Krzemieniewo. (druk 141) 

Przewodniczący oddał głos Wójtowi. 

Wójt przytoczył uzasadnienie do projekty uchwały a następnie odczytał treść projektu uchwały. 

Radna Henryka Przybylska zapytała, czy stawka za pobyt dziecka w żłobku jest ustalona do 

31 sierpnia 2022 roku ale nie będzie pobierana a po okresie trwania projektu czy stawka będzie 

aktualizowana. 

Wójt odpowiedział, że tak nie będzie pobierać się opłat za pobyt dziecka w żłobku w okresie 

przedstawionym w projekcie uchwały. Dodał, że na chwilę obecną nie można dokładnie 

określić kwoty utrzymania żłobka. Niemniej jednak uchwałę można zmienić. Za wyżywienie  

6 zł za dzień będzie pobierane. 

Wywiązała się dyskusja w kwestii zapisu. Radni uznali, ze nie wynika to bezpośrednio  

z projektu. Wójt wyjaśnił zapis. Radni przyznali rację. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XVII/141/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 29 czerwca 2020 roku,  

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt i maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Krzemieniewo, została 

jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Ad.19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

W związku z brakiem przedłożenia przez radnych interpelacji, Przewodniczący przeszedł do 

następnego punktu posiedzenia. 

Ad.20. Wolne wnioski i komunikaty. 

Przewodniczący zaprosił do zabrania głosu. 

Radny Roman Długi zapytał w imieniu mieszkańców, jak przedstawia się kwestia sieci 5G, 

która powstała na terenie gminy. 

Wójt odpowiedział, że wieża telefonii komórkowej która powstała na terenie gminy, nie jest 

wieżą sieci 5G. Inwestycja ta została wykonana w oparciu o wydane decyzje i zgodnie  

z prawem. 

Radny Leszek Kruk poprosił o przybliżenie daty czyszczenia rowów. 

Wójt odpowiedział, że rów zostanie oczyszczony w tym roku. 

Radny Michał Michalski podkreślił, że MTS Pawłowice ogrodzili boisko zgodnie  

z obietnicami, wyraził duże zadowolenie w związku ze współpracą pomiędzy Urzędem Gminy 

a MTS Pawłowice. Wyraził również nadzieję, że powstaną nowe przedsięwzięcia na tym 

terenie. Następnie zapytał, czy w związku z ogrodzeniem czy obiekt będzie czynny  

w konkretnych godzinach. 

Wójt odpowiedział, że takie zapytanie również wpłynęło do Urzędu. Przypomniał, że z budżetu 

gminy przeznaczono 30 tys. zł na ogrodzenie Obiekt będzie dostępny  

w godzinach pracy animatora, bowiem uważa, że po to właśnie został ten płot zakupiony  

i zamontowany. Podał również godziny otwarcia boiska. Dodał również, że 30 tys. które zostały 

przeznaczone na stadion sportowy w Belęcinie, tj. wymianę płyty boiska zostały wykorzystane 

w pełni. Wspomniał, że 20 tys. było przeznaczone na remont sanitariatów w Garzynie które 
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będą remontowane, bowiem zostało podpisane porozumienie pomiędzy OHZ i Klubem 

Sportowym, z którego również wynika, że OHZ nie będzie rościło sobie praw do sanitariatów. 

Radny Marcin Kmieć wyraził zadowolenie w związku z podjętymi działaniami na boisku  

w Garzynie, jednakże zgłosił potrzebę zakupu kosiarki oraz zapytał w imieniu mieszkańców,  

czy w przyszłości płyta boiska w Garzynie również zostanie zmodernizowana. 

Wójt odpowiedział, że takie plany można rozważać w październiku na etapie przygotowania 

projektu budżetu.  

Radny Krystian Dutkiewicz zapytał Wójta jak daleko posunięte są plany związane  

z powstaniem skate parku. 

Wójt odpowiedział, że zadania inwestycyjne, które zostały zaplanowane w związku  

z pandemią koronawirusa terminy się przesuwają, niemniej jednak prace nad projektem są  

w toku. Dodał, że istnieje również prawdopodobieństwo, że zadanie zostanie podzielone na 

etapy. 

Radny Michał Michalski zgłosił potrzebę wymiany żarówki przy ul. Wielkopolskiej  

w Pawłowicach oraz o przycięcie drzewa, które rośnie pod siecią energetyczną. 

Wójt odpowiedział, że obie te prośby zostaną spełnione. 

Radny Tomasz Adamczak zapytał czy w związku z powrotem dzieci do szkół od września a 

zakupionymi laptopami z drugiej transzy laptopy zostaną przekazane do szkół. 

Wójt odpowiedział, że tak. Laptopy zostaną przekazane do szkół, bowiem program wsparcia 

tak właśnie zakłada.  

Radny Tomasz Adamczak zapytał o kwestie funduszu sołeckiego w gminie Krzemieniewo. 

Wójt odpowiedział, że nie zakłada się likwidowania funduszu sołeckiego.  

Radna Katarzyna Wysocka poprosiła o interwencję w sprawie czystości na przystankach 

autobusowych oraz droga przy rondzie na ul. Mielżyńskich stwarza niebezpieczeństwo dla 

rowerzystów. 

Wójt odpowiada, że systematycznie opróżnia się kosze, niemniej zwróci się na to większą 

uwagę. Kwestia pobocza zostanie zgłoszona bezpośrednio do właściciela drogi. 

Radny Marcin Kmieć zgłosił potrzebę zabrania śmieci, które zostały posprzątane przez 

dzierżawcę. 
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Wójt wyraził zdanie, że kwestia uprzątnięcia śmieci również leży po stronie dzierżawcy, 

jednakże sprawdzi się umowę, ale wyślemy Grupę Remontową. 

Wywiązała się dyskusja. 

Następnie Radny Marcin Kmieć w sprawie ul. Kasztanowej w Garzynie jest uszkodzona 

nawierzchnia. 

Wójt odpowiedział, że wie o co chodzi , wyjaśnił sytuację a następnie odpowiedział, że sprawa 

została zgłoszona właścicielowi drogi i oczekuje się na interwencję. 

Radny Marcin Kmieć zapytał Wójta czy jest możliwość postawienia paczkomatu w Garzynie. 

Wójt odpowiedział, że dwa paczkomaty na terenie gminy już się znajdują, niemniej jednak 

jeżeli jest taka potrzeba Urząd ponowi wniosek do firmy. 

Radny Piotr Majchrzak zapytał, czy związku z opiekunem o którym wcześniej wspomniał 

Wójt odnośnie przystanków wiąże się z zatrudnieniem nowej osoby. 

Wójt odpowiedział, że jest to osoba zatrudniona w Urzędzie jako opiekun do przewozu osób 

niepełnosprawnych w okresie wakacyjnym zostaną jej powierzone inne obowiązki. 

Radny Piotr Majchrzak poprosił Wójta o zgłoszenie właścicielowi drogi Pawłowice – 

Lubonia o jej uprzątnięcie. 

Ad.21. Zakończenie. 

Z powodu wyczerpania porządku obrad Przewodniczący podziękował wszystkim 

zgromadzonym za uczestnictwo i tym samym zakończył obrady XVII Sesji Rady Gminy 

Krzemieniewo. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:     Przewodniczący: 

/-/ Ewelina Jurij     /-/ Mirosław Krysztofiak 

    

 

 


